
 

 

Mosina, 03 lipca 2024 r. 

MK.0003.22.2024.APR 

Data wpływu:05.07.2024 r. 

Nr sprawy: BR.0003.34.2024 

 

Pan Ziemowit Maląg  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mosinie 

W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Mosinie- Pana Mateusza 

Fabisiaka z dnia 20.06.2024 r. (przekazaną pismem nr BR.0003.34.2024 z dnia 21 czerwca 

2024 r.), Burmistrz Gminy Mosina informuje, że w 2024 r. do dnia 28 czerwca 2024 r. 

zarejestrowano 35 spraw związanych z wyrażeniem zgody na wbudowanie urządzeń 

światłowodowych na terenie gminy Mosina. W przeważającej części wnioski dotyczyły 

lokalizacji nowych urządzeń na terenie miasta Mosina.  

Gmina Mosina, pomimo znacznej ilości wniosków oraz obszerności składanych 

opracowań, dokłada wszelkich starań w celu umożliwienia rozbudowy sieci 

światłowodowych na terenie naszej gminy. Należy podkreślić, że na obszarze gminy Mosina 

jest kilku Inwestorów zwracających się o możliwość wbudowania urządzeń 

światłowodowych. Przedmiotowi inwestorzy działają na podstawie wypracowanych 

własnych strategii rozwoju sieci światłowodowych, w które Gmina Mosina nie ma możliwości 

ingerencji. 

Jednocześnie informujemy, że Gmina Mosina może aplikować o środki zewnętrzne 

będąc jednocześnie Beneficjentem projektu. Zgodnie z obowiązującymi wytycznymi 

instytucji zarządzającej, Beneficjent projektu, odpowiedzialny jest za zabezpieczenie środków 

na realizacje inwestycji, przeprowadzenie procedury zamówień publicznych w kwestii 

wyłonienia wykonawcy na budowę (po wcześniejszych ustaleniach czy dana inwestycja 

wymaga pozwolenia/zgłoszenia i uzyskania tychże dokumentów), uzyskanie pozytywnej 

opinii Wód Polskich oraz RDOŚ w kwestii oddziaływania na środowisko przedmiotowego 

zadania, ewentualnych wywłaszczeń gruntu na  realizację danej inwestycji, dokonanie 

odbiorów oraz utworzenie zespołu projektowego w zakresie realizacji zadania.  

Tego typu inwestycje są zatem realizowane przez specjalistyczne przedsiębiorstwa 

teletechniczne, które posiadają kwalifikacje i doświadczenie w rozbudowie sieci 

światłowodowej jak również mają możliwość działania komercyjnego, polegającego na 

złożeniu ofert odpłatnych usługowych dla potencjalnych użytkowników.  

Mając powyższe na uwadze nie ma możliwości złożenia przez Gminę Mosina wniosku 

aplikacyjnego w zakresie rozbudowy sieci światłowodowej na terenie gminy Mosina, co 

znajduje swoją argumentację w Wytycznych dotyczących kwalifikowalności wydatków na 



 

lata 2021-2027, jak również w zakresie realizacji tego typu inwestycji samodzielnie przez 

Gminę.  

Możliwość aplikowania o środki zewnętrzne w tym zakresie mają przedsiębiorstwa, 

które realizują przedmiotową inwestycję, po uprzednim rozeznaniu potrzeb na danym 

terenie.  

Z poważaniem 

(-) Z up. Burmistrza Roman Kolankiewicz Zastępca Burmistrza 
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